

Referat af bestyrelsesmøde den 25/3-2024

Til stede: Karsten Jakobsen, Susanne Baunsgaard, Jacob Lylloff, Susanne Bøgh, Pernille Kaudi, Pernille Mastek, Kristine Fanning, Amanda Rix.

1. Godkendelse af dagsorden

2A. Godkendelse af de sidste to referater

Referater godkendes, Pernille Kaudi sørger for at lægge op på hjemmesiden.

2B. Samarbejdskultur

For at der ikke skal opstå spørgsmål/tvivl om hvad der er besluttet og ikke besluttet i vores bestyrelsessamarbejde/på bestyrelsesmøder, stilles der forslag til at emner vedr. bestyrelsesarbejde ikke kan debatteres via Facebook/Messenger/Øvrige onlinekanaler. Forslaget stemmes for.

3. Struktur

Det er stillet forslag om at der udnævnes en staldansvarlig og en rideskoleansvarlig, som skal stå for den daglige drift af klubben. Bestyrelsen vil fortsat varetage de større økonomiske spørgsmål. Forslaget stemmes for. Oversigt over klubbens nye organisationsdiagram vedlægges som bilag til dette referat.

4. Siden sidst

Der har været arbejdsdag. Der var et flot fremmøde. Sommerfoldene blev ikke helt færdige. Meget hegn blev skiftet, men der mangler fortsat lidt. Der skal fældes havtorv i den gamle løbegang, som nu er blevet til fold. Dette vil blive lavet weekenden den 13/14 april. Vi må derfor udskyde at hestene kommer på sommerfold til mandag den. 15 april.

Gødningsprøver ifm. ormekur tages tirsdag/onsdag i uge 14.

5. Nyt fra kasseren

Økonomien ser positiv ud. Der er fortsat gang i overlevering af diverse adgange fra forrige kasserer. Der vil blive udarbejdet en saldobalance mv. til fremvisning snarest muligt.

6. Kontrakt på låneheste

Punktet udsættes til næste bestyrelsesmøde.

7. Visioner i det kommende år (brainstorm/ønskeliste):

- Varme i sadelrum/skabsrum – Susanne Baunsgaard.
- Trappe til 'loft' for opbevaringsplads – Kirstine undersøger hvad vi kan gøre.
- Ønske om endnu et ridehus – Susanne Baunsgaard arbejder videre.
- Ordentlige vand og hø faciliteter til folde. Vi har fået ok til at lave automatisk vand på sommerfoldene af Hedeland. Karsten & Jacob har bolden.
- Afretning og flere flogger i ridehusbund. Dette er allerede bestilt.
- Stævneudvalg ønsker sig et lille hus (evt. det fra Jem og Fix) som nyt Sekretariat til udendørsbanen. Susanne Bøgh oplyser at sponsorudvalget allerede er i gang med den opgave (+dommertårn).

8. Årshjul

Susanne Baunsgaard vil gerne lave et udkast som vi kan arbejde videre med på kommende møder. Vi skal bl.a. gerne have 4 arbejdsdage om året. Fortsættelse følger.

7. Indkøb af nye heste, status

Der er endnu ikke fundet noget, men der arbejdet fortsat på at finde to nye heste til rideskolen

8. Springundervisning

Bestyrelsen har tidligere på året opstartet dialog med Michael Ladegaard om kontrakt for baneleje.

Vi som klub har et ønske om fortsat at kunne tilbyde springundervisning på vores baner. Det aftales at Karsten fastsætter pris og laver en ny kontrakt med Michael.

9. Evt.

Oprettelse af ny mail til opstalders spørgsmål. Opstalders@vindingerideklub.dk

Pernille Kaudi overtager i samme anledning ansvaret for ventelisten for privatopstaldning.

Undervisning ved helligdage. Vi fortsætter som sidst år med at holde lukket når der er tale om hele uger, men fortsætter undervisning når det blot er enkelte helligdage.

Der ligger allerede en ferieplan på hjemmesiden som er opdateret og retvisende.

Elevundervisning ved stævnedage (fx fredagscup). Der er mulighed for at tage på tur. Er vejret dårligt, kan eleverne undervises i stalden (pudsedag, soignering). Det er op til den nye Rideskoleansvarlige at hjælpe med disse spørgsmål.

Næste bestyrelsesmøde aftales til den 17 april kl. 18.30

Bilag - RKV – Organisationsdiagram

